
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.51.1.2019 

Protokół Nr 59/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 12 grudnia 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz.11.15 zakończenie o godz. 12.30 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Grzegorz Idec, Alfred Rzegocki 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

 Dyrektor PCPR Tomasz Brymora 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów 

prac. 

4. Wniosek Stalowowolskiego Ośrodka Wsparcia i Interwencji Kryzysowej ws. przyjęcia zmian 

w planie finansowym placówki na 2019 rok.  

5. Podjęcie decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości zajętej pod drogę powiatową nr 1010R Czekaj 

Pniowski – Nowiny. 



 
 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli 

z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnych opłat za wynajem lub dzierżawę sal 

gimnastycznych i hal sportowych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia użytkowego 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

(przedłużenia) umowy najmu lokalu biurowego znajdującego się w budynku pomocniczym 

Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

10. Informacja dotycząca Powiatowej Akademii Nauki (PAN). 

11. Wniosek Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli o zmianę przeznaczenia 

dotacji na wydatki bieżące w wysokości 5473, 93 zł na zadanie „Kolejny etap informatyzacji 

placówki”. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

13. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

14. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowlskiego w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2033. 

15. Przedstawienie ostatecznej opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozoju Gospodarczego do 

projektu budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. 

16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad XIV Sesji 

Rady Powiatu planowanej na dzień 16 grudnia 2019 r. punktów: 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2019 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z 

ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych 

centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2019 rok. 

17. Przyjęcie protokołu 58/2019 z dnia 05 grudnia 2019 r. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia.  



 
 

 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 59. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów prac. 

Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/379/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych 

centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac. 

Ad. 4. Wniosek Stalowowolskiego Ośrodka Wsparcia i Interwencji Kryzysowej ws. przyjęcia 

zmian w planie finansowym placówki na 2019 rok.  

Dyrektor PCPR Tomas Brymora przedstawił wniosek o przyjęcie zmian w planie finansowym 

w związku z koniecnzoscia ptrzeniesienia srodkow finansowych na wynagrodzenia pracownicze 

w kwocie 6 000 zł oraz energii elektrycznej 1000 zł. Zmiany będą możliwe dzięki zaoszczędzonym 



 
 

środkom SOWiIK w kwocie 7 000 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu 

mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  

Ad. 5. Podjęcie decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości zajętej pod drogę powiatową nr 1010R Czekaj 

Pniowski – Nowiny. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła decyzję odnośnie oddania w trwały zarząd 

na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, nieruchomości wchodzącej w skład drogi 

powiatowej Nr 1010R Czekaj Pniowski - Nowiny. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy na tej 

drodze nie mamy żadnych planów inwestycyjnych lub drogowych? Naczelnik odpowiedziała, że nie 

i zasadne jest podjęcie decyzji. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają 

uwagi lub pytania do przedstawionej decyzji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Decyzja w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli nieruchomości zajętej pod drogę powiatową nr 1010R Czekaj Pniowski – Nowiny została podjęta. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej 

Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wystąpienie Dyrektora SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

do Prezydenta Miasta Stalowej Woli o wydanie zezwolenia na usunięcie 6 drzew – 3 szt. klonu, 1 szt. 

grochodrzew, 2 szt. jesiona z działki o nr ewid. 2294/6, obręb 0003 - Centrum, położonej w Stalowej 

Woli przy ul. Staszica 4, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/380/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektora SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

 



 
 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnych opłat za wynajem lub dzierżawę 

sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Zgodnie z ustaleniami 

z porzpedniego Zarządu Powiatu ustalono minimalne stawki czynszu netto za 1 godzinę zegarową 

za wynajem lub dzierżawę sal gimnastycznych lub hal sportowych: 

1. Zespół Szkół Nr 1 w Stalowej Woli: 

sala gimnastyczna o powierzchni 424 m2 – 50,00 zł netto za godzinę zegarową, 

2. Zespół Szkół Nr 2 w Stalowej Woli: 

sala gimnastyczna o powierzchni 500 m2 – 50,00 zł netto za godzinę zegarową. 

3.  Zespół Szkół Nr 3 w Stalowej Woli: 

sala gimnastyczna o powierzchni 882 m2 – 70,00 zł netto za godzinę zegarową. 

4. Zespół Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli:  

sala gimnastyczna o powierzchni 180 m2 – 25,00 zł netto za godzinę zegarową,  

hala sportowa o powierzchni 1 104 m2 – 70,00 zł netto za godzinę zegarową. 

5. Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli: 

sala gimnastyczna o powierzchni 521 m2 – 50,00 zł netto za godzinę zegarową. 

6. Zespół Szkół Nr 6 Specjalnych: 

sala gimnastyczna o powierzchni 263,5 m2 – 50,00 zł netto za godzinę zegarową. 

Naczelnik powiedziała, że dopuszcza się zastosowanie stawek niższych niż w/w w przypadku, gdy 

sala gimnastyczna lub hala sportowa przeznaczona jest na prowadzenie zajęć sportowych dla dzieci 

i młodzieży szkolnej, a uczestnicy zajęć nie ponoszą odpłatności z tytułu udziału w zajęciach. W 

takim przypadku ustala się minimalną stawkę czynszu netto za 1 godzinę zegarową w wysokości 

20,00 zł netto lub w przypadku sali gimnastycznej o powierzchni 180 m2 w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli ustala się minimalną stawkę czynszu netto za 1 godzinę 

zegarową w wysokości 15,00 zł netto. Naczelnik dodała, że tracą moc: Uchwała Nr 137/744/2017 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 20 lutego 2017 r. oraz Uchwała Nr 164/943/2017 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 31 sierpnia 2017 r. zmieniająca Uchwałę Nr 

137/744/2017 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 20 lutego 2017 roku. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/381/2019 w sprawie ustalenia minimalnych opłat za wynajem 

lub dzierżawę sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

użytkowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 



 
 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia użytkowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Józefa 

Zajączkowskiego, na okres od 01.01.2020 r. do 30.06.2021 r. w celu prowadzenia sklepiku 

szkolnego. Odpłatność w wysokości 300,00 zł netto miesięcznie. Naczelnik dodała, że najemca 

pomieszczenia ponosi dodatkowo koszty energii elektrycznej. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/382/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia użytkowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia (przedłużenia) umowy najmu lokalu biurowego znajdującego się w budynku 

pomocniczym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Naczelnik powiedziała, że lokal 

biurowy o powierzchni 12 m2 znajdujący się w budynku pomocniczym Starostwa Powiatowego 

przy ul. Podleśnej 15 został wynajęty na okres 3 lat, dla firmy świadczącej usługi ubezpieczeniowe. 

Przedmiotową nieruchomość najemca wynajmuje od 10.06.2014 r. Firma zwróciła się z wnioskiem 

o przedłużenie umowy najmu na kolejne 3 lata. Ponieważ poprzednia umowa była umową zawartą 

na okres 3 lat na jej ponowne zawarcie (przedłużenie) i tym samym odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy, wymagana jest zgoda Rady Powiatu. Zgodnie z 

obowiązującymi i opracowanymi przez Radę Powiatu zasadami nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości wchodzących w skład zasobu nieruchomości Powiatu Stalowowolskiego oraz 

ustawą o gospodarce nieruchomościami w/w lokal można wynająć na okres nie dłuższy niż 3 lata 

bez organizowania przetargu, natomiast na okres dłuższy niż 3 lata po uzyskaniu zgody Rady 

Powiatu na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. Wobec powyższego 

przedłużenie umowy najmu jest uzasadnione. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie 

Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/383/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia (przedłużenia) umowy najmu lokalu biurowego znajdującego się w budynku pomocniczym 

Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

 

 

 



 
 

Ad. 10. Informacja dotycząca Powiatowej Akademii Nauki (PAN). 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła informację dotyczącą utworzenia Powiatowej 

Akademii Nauki. Naczelnik powiedziała, że zasadniczo rekrutacja bedzie prowadzona 

od 10 do 20 września, ale w roku 2020 będzie prowadzona od 7 do 17 stycznia. W styczniu również 

ma się odbyć spotkanie z nauczycielami, prowadzącymi zajęcia. Naczelnik dodała, że chęć 

współpracy i partycypowanie w kosztach potwierdziły cztery gminy: Pysznica, Zaklików, Zaleszany 

oraz Radomyśl nad Sanem. Pozostałe gminy tj. Bojanów i Stalowa Wola nie potwierdziły udziału. 

Wicestarosta Mariusz Sołys powiedział, że zasadnym jest, aby Gmina Stalowa Wola partycypowała 

w kosztach ponieważ samo dofinanowanie nie jest dużą kwotą (2000 zł) a zainteresowanie 

udziałem w zajęciach największe jest z Gminy Stalowa Wola. Starosta Janusz Zarzeczny 

zaproponował, aby ponownie porozmawiać z wójtem Gminy Bojanów oraz z Gminą Stalowa Wola, 

aby dojść do porozumienia w tej sprawie. Skarbnik powiedziała, że zadanie nie jest stricte z zakresu 

edukacji i będzie finansowane z działu promocji. Skarbnik Powiatu dodała, że Wydział Budżetu 

i Finansów musi dostać preliminarz kosztów, aby wiedzieć na jakich paragrafach mają być 

rozliczane wydatki na to zadanie. Skarbnik Powiatu zapytała, jaka będzie liczba osób mogących 

skorzystać z zajęć? Wicestarosta odpowiedział, że 120, po 20 z każdej gminy. Starosta dodał, 

że z uwagi na to, że wykładowcami będą nauczyciele z różnych szkół należy zorganizować 

spotkanie organizacyjne, na którym ustalone będą również zasady ubezpieczenia dzieci. Starosta 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszająpytania lub mają uwagi do przedstawionej informacji? 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Informacja została przyjęta. 

 

Ad. 11. Wniosek Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli o zmianę 

przeznaczenia dotacji na wydatki bieżące w wysokości 5473, 93 zł na zadanie „Kolejny etap 

informatyzacji placówki”. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła wniosek ZPO w Stalowej Woli o zmianę 

przeznaczenia dotacji na wydatki bieżące w wysokości 5473, 93 zł na zadanie „Kolejny etap 

informatyzacji placówki”. Dotacja została przyznana na remont obiektu w wysokości 63 000 zł. 

Koszt poniesiony na dostosowanie placówki do wymogów określonych przepisama prawa 

w ramach doracji celowej zamknął się w wysokości 57 526,07 zł. Skarbnik Powiatu wyraziła 

pozytywną opinię do wniosku. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie 

za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Wniosek Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli o zmianę przeznaczenia dotacji 

na wydatki bieżące w wysokości 5473, 93 zł na zadanie „Kolejny etap informatyzacji placówki” został 

pozytywnie rozpatrzony. 

 



 
 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 

rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/384/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowlskiego na 2019 rok.  

 

Ad. 13. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego projektu uchwały? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 58/385/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

 

Ad. 14. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowlskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2033. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła autopoprawki do do projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowlskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2033. 

Skarbnik powiedziała, że dostosowano treść § 4 projektu uchwały w związku z korektą kwoty 

zobowiązań z tytułu umów zawieranych na czas określony w 2020 roku. Dokonano zmiany zakresu 

wykonywania przedsięwzięcia pn. „Podkarpacka Akademia Motoryzacji- Innowacyjne Szkolnictwo 

Zawodowe” określonego w załączniku Nr 2 do projektu uchwały, w wyniku zwiększenia kwoty 

dofinansowania dla Powiatu Stalowowolskiego przez Lidera Projektu zgodnie z budżetem 

i kalkulacją kosztów dla projektu. Dokonano korekty zapisów Załącznika Nr 3 Objaśnienia 

przyjętych wartości do WPF. W wyniku oczywistej omyłki kwoty dochodów ogółem Pkt 1 ppkt 1) 

otrzymuje brzmienie: 

„1) plan dochodów ogółem na kwotę 120 420 000,- zł (było 112 420 000,- zł),” 

W wyniku zwiększenia łącznych nakładów finansowych o kwotę 5 500,- zł dostosowano opis 

przedsięwzięcia pn. „Podkarpacka Akademia Motoryzacji- Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe”, 

a także w związku z wnioskiem dyrektora PUP dotyczącym korekty upoważnienia do zaciągnięcia 

zobowiązania z tytułu zawarcia w 2020 roku umów, których realizacja w roku budżetowym 

i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania, i z której wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy, dotyczących najmu, o kwotę łącznie 66 500,- zł pkt 

8 otrzymuje brzmienie: 



 
 

„8.Upoważnienia do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 

i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, zawieranych na czas określony, w tym:  

1)dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego ustalono do kwoty 3 298 010,- zł, w tym: 

 w 2021 roku do kwoty 2 419 460,- zł 

 w 2022 roku do kwoty 747 850,- zł 

 w 2023 roku do kwoty 130 700,- zł 

2)w zakresie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych straży i inspekcji  

 do kwoty 2 493 410,- zł, w tym: 

 w 2021 roku do kwoty 1 933 410,- zł 

 w 2022 roku do kwoty 556 400,- zł 

 w 2023 roku do kwoty 3 600,- zł  

Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionych autopoprawek? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem autopoprawek.  

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki.  

 

Ad. 15. Przedstawienie ostatecznej opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego do projektu budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła ostateczną opinuię Komisji opinii Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego, która pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionej opinii? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z ostateczna opinią Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Ad. 16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad 

XIV Sesji Rady Powiatu planowanej na dzień 16 grudnia 2019 r. punktów: 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2019 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie 

z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych 

centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2019 rok. 

Starosta zarządził głosowanie za podjęciem wniosku i przekazaniem do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Stalowowolskiego.  



 
 

Głosów: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 

Ad. 17. Przyjęcie protokołu 58/2019 z dnia 05 grudnia 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za- 5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 18.Wolne wnioski 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła wniosek SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistcznego w sprawie ponownego rozpatrzenia wniosku o udzielenie niezbędnych 

informacji koniecznych do udzielenia kredytu przez bank. Szpital przesłał do BGK program 

naprawczy. Kolejnym krokiem zgodnie z wnioskiem ma być przedstawienie programu 

restrukturyzacyjnego. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy zostało zrobione rozpoznanie 

poręczenia kredytu w innych bankach? Skarbnik powiedziała, że było to już przedmiotem obrad 

Zarządu. Zostało wystosowane pismo do Dyrektora Szpitala z prośbą o wnioskowaną informację 

i nie została ona przedstawiona. Skarbnik Powiatu powiedziała, że jednym z warunków 

udzielenia kredytu przez BGK jest konieczność poręczenia hipoteką PUP-u oraz Starostwa 

Powiatowego również odsetek kredytu. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że należałoby 

zapoznać się z ofertą innych banków, które być może zaproponowałyby korzystniejsze warunki 

i nie wymagałyby poreczęnia odsetek tylko jedynie sam kapitał. Skarbnik Powiatu powiedziała, 

że należałoby wprowadzić poreczenie do nowego budżetu, ale nie wiadomo czy po takim dużym 

poręczeniu wytrzymałaby to Wieloletnie Prognoza Finansowa. Starosta poinformował, że 

umówiony jest na spotkanie do banków: Pekao S.A oraz PKO BP i poprosi o przygotowanie 

oferty.  

 

Ad.19. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin  

 Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


